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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-16/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  17.05.2016. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 24. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

24. sjednica VMO Mlaka održana je 17.05.2016. (utorak) s početkom u 19:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Elena Dorčić Spatola, zamjenica predsjednika VMO  
- Damir Cindrić, član VMO 
- Milan Milovanović, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO Mlaka 
 
Sjednici nisu bili nazočni (opravdano): 
- Željko Harbaš, član VMO 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći  
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Rasprava o sastanku sa stanarima MO Mlaka. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Rasprava i donošenje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017. godinu.  
4. Razno. 
 

AD 1  
 
Vijeće je 11. travnja održalo svoj tradicionalni sastanak s ovlaštenim predstavnicima suvlasnika 
stanara sa zajedničkim ciljem – nastavak dobre suradnje građana i Vijeća  radi poboljšanja 
uvjeta življenja u MO Mlaka. Građani su upoznati s komunalnim prioritetima i programima 
realiziranim u prethodnoj godini, prijedlozima za tekuću godinu, te programima koji slijede.  
 
Zaključak: 

 
• Građani su zadovoljni suradnjom s Vijećem koje uvijek reagira na njihove 

prijedloge i sugestije, te će se tako nastaviti i u budućnosti. 
• Sve nove prijedloge dostavit će kao što je to uobičajeno pismenim putem, te će ih 

Vijeće proslijediti odjelima gradske uprave ili trgovačkim društvima prema 
nadležnosti. 

 
AD 2 
 
Predsjednik VMO g. Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim  između dvije sjednice. 
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Zaključak: 
 

• Vijeće je primilo na znanje dopis MO Luka koji traži potporu njihovom zahtjevu za 
povratak  dvosmjernog prometovanja ulicom Riva Boduli, te smatra da odluku 
treba prepustiti prometnim stručnjacima i neće se o njemu očitovati. 

• Vijeće je putem on-line aplikacije i mailom zaprimilo prijedloge građana, te ih je 
sortiralo po vrsti, obimu zahvata i nadležnosti. Budući da se radi o zaista širokom 
spektru želja koje uglavnom nadilaze mogućnosti mjesnog odbora izvršena je 
selekcija prema prioritetima. Problematika koja se rješava redovnim održavanjem 
proslijedit će se odmah nadležnim gradskim odjelima, a zahtjevi za nove investicije 
transferirat će se dopisima, te zatražiti njihova opravdanost. Prijedlozi koje Vijeće 
smatra opravdanim uvrstit će se  u prioritete za 2017. godinu. 

 
AD 3 
 
Vijećnici su raspravljali o prijedlozima komunalnih prioriteta građana i vijeća za 2017. godinu, te 
jednoglasno (uz suglasnost SMS-om odsutnog člana gdina Željka Harbaša) donijeli sljedeći 
 
       Zaključak: 
 

• Prioriteti održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godinu su: 
 

1. Izvedba stubišta shodno glavnom projektu od ulice Franje Čandeka do parkirališta 
zapadno od kućnog broja 23b  

2. Postavljanje paviljona s pratećom infrastrukturom na gornjem platou parka Mlaka 
3. Proširenje ceste uz park Mlaka (zapadni dio između Vukovarske ulice i ulice 

Podpinjol) 
4. Izgradnja niskog zidića, te odvodnog kanala za odvodnju oborinskih voda u ulici 

Giuseppe Duella iza i istočno od kućnog broja 4 
5. Proširenje javne rasvjete na lokaciji između igrališta OŠ "Podmurvice" prema parku 

Mlaka 
6. Postava 2 klupe uz stepenice na prilazu OŠ "Podmurvice" 
7. Postava 2 klupe na zapadnom dijelu donje etaže parkirališta Franje Čandeka kod 

kućnog broja 23b 
8. Postava rukohvata u ulici Branka Blečića uz stepenice prema autobusnoj stanici u 

ulici Franje Čandeka 
9. Izgradnja parkirališta uz rub sjevernog ulaza u park Mlaka paralelno s početkom 

ulice Vitomira Paje Širole 
10. Asfaltiranje površine u ulici Podmurvice između kućnih brojeva 28 i 30 
11. Postavljanje ograde na zidu u ulici Podmurvice između kućnih brojeva 28 i 30 
12. Prenamjena zapuštene zelene površine sjeverno od zgrade Giuseppe Duella kućni 

broj 2 uz stepenice prema ulici Franje Čandeka u rekreacijsko-zabavnu zonu s 
prigodnim sadržajima (klupe, sprave za vježbu i sl.) 
 

AD 4 
 
Nije bilo prijedloga za raspravu 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar : Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić Ivo Simper, prof. 
 

 


